
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 Αθήνα, 29/1/2024 
 

Του:  Βιλιάρδου Βασίλειου, Βουλευτή Β1' Βορείου Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ:  Την κ. Υπουργό Τουρισμού 
   
   

ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη για την ταχύτερη δυνατή έναρξη λειτουργίας τμημάτων Σχολών 

Μετεκπαίδευσης προς βελτίωση της κατάρτισης των ξενοδοχοϋπαλλήλων» 
 

Κυρία Υπουργέ, 
 

Εκπρόσωποι του σωματείου των ξενοδοχοϋπαλλήλων της Ρόδου σε επιστολή που 
δρομολόγησαν προς αρκετούς θεσμικούς φορείς αποδέκτες επισημαίνουν το φλέγον ζήτημα 
που έχει προκύψει, αναφορικά με την καθυστέρηση της λειτουργίας των Σχολών 
Μετεκπαίδευσης στα του ξενοδοχειακού τουρισμού, που προκηρύσσονται από το Υπουργείο 
σας, ως συνεχιζόμενη κατάρτιση των ξενοδοχοϋπαλλήλων. Οι ανωτέρω  αναφέρουν ότι οι εν 
λόγω σχολές δεν έχουν ξεκινήσει ακόμα, πράγμα που εγείρει εύλογες απορίες περί του χρόνου 
έναρξης και ολοκλήρωσης των προγραμμάτων τους, αλλά και περί του πώς είναι εφικτό να 
παρακολουθήσουν οι όποιοι ενδιαφερόμενοι (εποχιακά ή μη) απασχολούμενοι 
ξενοδοχοϋπάλληλοι το σχετικό πρόγραμμα σπουδών, υποβαλλόμενοι και στις προβλεπόμενες 
εξετάσεις, εν μέσω τουριστικής σεζόν.  
 
Οι ως άνω κλαδικοί παράγοντες μας γνωστοποίησαν ότι το άγχος της εργασιακής 
αποκατάστασης των υποψήφιων σπουδαστών, οι οποίοι προσπαθούν να εξασφαλίσουν ένα 
οποιοδήποτε εισόδημα έναντι περιστασιακής απασχόλησης, μέχρι την έναρξη της τουριστικής 
σεζόν, υποδαυλίζει την παρακολούθηση του παραπάνω τόσο σοβαρού για την εργασία τους  
προγράμματος. Η δε καθυστέρηση της έναρξης των τμημάτων παρακολούθησης, μας 
καταγγέλλεται ότι οξύνει την ήδη βεβαρημένη ως άνω κατάσταση και δυσκολεύει το αρχικό 
πλάνο μιας εκπαίδευσης στα του ξενοδοχειακού τουριστικού κλάδου. Οι εκπρόσωποι των 
ξενοδοχοϋπαλλήλων πιστεύουν ότι είναι οξύμωρο, από τη μια, το να αναπαράγεται 
επικοινωνιακά η έλλειψη εξειδικευμένου εργατικού δυναμικού στον τουρισμό, και από την άλλη, 
το να μην προωθείται η λειτουργία ενός φορέα πιστοποίησης και εξειδίκευσης στον κλάδο. Οι 
εκπρόσωποι του κλαδικού φορέα των ξενοδοχοϋπαλλήλων, τέλος, μας δηλώνουν ότι  
εκπλήσσονται δυσάρεστα, παρατηρώντας το Υπουργείο σας, αντί να είναι αρωγός στην 
μεγάλη προσπάθεια βελτίωσης του τουριστικού προϊόντος της χώρας, να επιδεικνύει 
προθέσεις εγκατάλειψης και απαξίωσης της επιμόρφωσης των στελεχών ενός κλάδου, που 
θεωρείται η βαριά βιομηχανία της. Τουλάχιστον, έτσι συμπεραίνουν οι ξενοδοχοϋπάλληλοι, 
όταν παρατηρείται η  υποβάθμιση της σημασίας που έχει η φοίτηση στο ως άνω πρόγραμμα 
και όταν εισπράττεται από τους ενδιαφερόμενους η αδιαφορία για την επιτυχία του τόσο 
σημαντικού θεσμού των Σχολών Μετεκπαίδευσης στο γνωστικό αντικείμενο των υπηρεσιών 
περί τον ξενοδοχειακό τουρισμό. 
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Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

 

Ερωτάται η κ. Υπουργός:  
 

1. Ποιος είναι ο χρονικός ορίζοντας έναρξης και διάρκειας λειτουργίας των Σχολών 

Μετεκπαίδευσης στις ξενοδοχειακές τουριστικές υπηρεσίες που βρίσκονται υπό την εποπτεία 

του Υπουργείου σας, ώστε να συνδυαστούν, αφενός, η δυνατότητα παρακολούθησής τους και 

η συμμετοχή σε εξετάσεις, και αφετέρου, η προοπτική της ακώλυτης απασχόλησης των 

ενδιαφερομένων έμπειρων ξενοδοχοϋπαλλήλων σε ξενοδοχειακές επιχειρήσεις, μόλις αρχίσει 

η τουριστική σεζόν;  

2. Προτίθεσθε να προβλέψετε την παροχή οικονομικού βοηθήματος σε όσους 

ξενοδοχοϋπαλλήλους λάβουν την πρωτοβουλία να επιμορφωθούν στο γνωστικό αντικείμενο 

των ξενοδοχειακών τουριστικών σπουδών, μέσω παρακολούθησης μαθημάτων στις ως άνω 

Σχολές Μετεκπαίδευσης που βρίσκονται υπό την εποπτεία του Υπουργείου σας, ώστε να 

λειτουργήσει ένα κίνητρο βελτίωσης των επιδόσεών τους, κατά την απασχόληση σε 

επιχειρήσεις του κλάδου, τον οποίο ήδη υπηρετούν;  

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

 




